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Interpellation till ordförande i Driftnämnd ambulans, diagnostik 

och hälsa. 

Ambulans i passning 

 

Nu har Region Halland tagit beslut om att ta bort ambulans i passning, i alla kommuner 

utom Laholm och Kungsbacka. Det innebär att den ambulans som tidigare stått på 

passning om någon blir akut sjuk och den ordinarie ambulansen är upptagen, nu tagits 

bort. Man laborerar med människors liv som insats. Som anledning ger man ekonomi och 

miljön, en halv miljon kronor sparar Region Halland på att dra in ambulans i passning. En 

väldigt liten del av regionens totala budget, att använda miljön som ett skäl är ett hån mot 

Hallands invånare. Vad händer om två hjärtstopp sker med en halvtimmes mellanrum? Ett 

litet barn sätter i halsen medan ambulansen är påväg in med ett hjärtstopp? Det känns inte 

förenligt med Halland som bästa livsplatsen. Värst blir det för invånare bosatta på 

landsbygden och nu varnar även anställda för riskerna. IVPA larm som räddningstjänsten 

åker på, får inte åka på alla sorters akutlarm, så den går inte heller att förlita sig på.  

 

Med anledning av ovanstående: 

- Har en ordentlig risk och konsekvensanalys genomförts av fattat beslut 

angående att ta bort ambulans i passning i alla kommuner utom Laholm och 

Kungsbacka? 

- Hur mycket minskade miljöfarliga utsläpp räknar Region Halland med genom att 

dra in på ambulans i passning? 

- Hur har riskbedömning/avvägning gjorts när man beslutat att ta bort ambulans i 

passning? 

- Varför har ett så stort beslut inte fattats av nämnden? 

 

Sverigedemokraterna Region Halland genom: 

 

             
 

                            

   

 


